
Resumé af bestyrelsesmøde 9. oktober 2024 

 

På mødet drøftede bestyrelsen bla. følgende: 

 

Lars Arnesen er ikke længere andelshaver og udtræder derfor af bestyrelsen. I stedet indtræder suppleant 

Kasper Sørensen. 

 

Grønne bøjer står nu rigtigt. 

 

Fjordlys Festival kommer igen i uge 30, 2025. 

 

Tallyweb har fungeret på alle broer fra 30. september 2024. Visse andelshavere fra broerne 0-3 har fået 

refunderet forbrug. Hvis der er flere, der ønsker dette, skal de snarest henvende sig til havnekontoret, jf. den 

udsendte skrivelse. 

 

Kim Lyngbaks sidste arbejdsdag er 13. november 2024.  Kim ønsker ikke reception.  

 

Bådoptagning skal være afsluttet 30. november. 

 

Der er nedsat en arbejdsgruppe for at definere forstærkning af el på broerne til 16 A. 

 

På det kommende bestyrelsesmøde skal der afsættes tid til at drøfte de kommende års investeringer. 

 

Der er indkøbt betalingsterminal til dieselstanderen, og Tallyweb er under montering ved slæbestedet. 

 

Nordre molehoved er alligevel ikke sunket. 

 

Økonomien er tilfredsstillende. 

 

Evt. opdatering af legepladsen skal drøftes igen. 

 

Der er nedsat et juleudvalg. 

 

Næste møde er 13. november 2024 
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